
 

 16. Νιώθω 

______________________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Πώς κλίνονται τα ρήματα σε –ω; 

 

 

 

 

 

παίζω 

εγώ παίζω 

εσύ παίζεις 

αυτός –ή –ό  παίζει 
εμείς παίζουμε 

εσείς παίζετε 

αυτοί –ές –ά  παίζουν 

Τα ρήματα δείχνουν ότι                                   

κάποιος κάνει κάτι. 

 

 

 

 

 

Τα ρήματα που τελειώνουν σε –ω                   

γράφονται με ωμέγα. 

 

διαβάζω τρέχω μαγειρεύω  

ποτίζω 

σκουπίζω 

καθαρίζω 

διαβάζω 

παίζω 



 

 16. Νιώθω 

 Ασκήσεις: 

 

1. Να κλίνεις τα παρακάτω ρήματα.  
 

ψαρεύω ποτίζω βάφω 

εγώ   

εσύ   

αυτός   

εμείς   

εσείς   

αυτοί   

 

2. Να συμπληρώσεις τα κενά με τα ρήματα που 

βρίσκονται στην παρένθεση.  

 Η Νατάσα __________ (πηγαίνω) στην Ε’ τάξη.  

 Εμείς __________ (ζωγραφίζω) στον τοίχο. 

 Εγώ κι η μαμά __________ (τρώω) πίτσα.  

 Εσύ κι ο μπαμπάς __________ (βλέπω) τηλεόραση. 

 Τα παιδιά __________ (τρέχω) στην αυλή και 

__________ (φωνάζω) δυνατά.  

 Αυτοί __________ (διαβάζω) ένα ωραίο βιβλίο.  

 Η γιαγιά __________ (ετοιμάζω) το φαγητό και ο 

παππούς __________(κόβω) ξύλα για τη σόμπα.  

 Εσύ τι __________ (γράφω) στο τετράδιό σου;  

 


